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Styremøte. 
 

 

Styremøte Referat møte nr. 23.04.2025 

 
Tid: 23.04.2025 kl. 18.00 Sted: Fuglemyr 
Neste møte: Ikke avtalt Sted:  

 
 

 
Navn: Til stede (X)  

Referent (R)  
Møteleder (M) 

Referat 
Sendes  

E-post 

Per Ivar Gundersen x x perivar@hegnatransport.no 

Bjørn Martin Hansen x x m308hansen@outlook.com 

Simon Cederholm R x cederho@gmail.com 

Marit Vannebo x x marvanne@online.no 

Sigurd Holdhus x x sigurd.jakt@gmail.com 

Janne F Gustavsen x x jannekfrellumstad@gmail.com 

   Jonny Olsen x x jonny.jegern@gmail.com 

Svein Rotstigen x x sveinjohnny2@gmail.com 
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Sak/Nr Tekst Ansvar/ 
frist 

1 Elgjakt i kommuneskogen Asker 
 

  

  
Det er SHJFF sin tur til å være med på elgjakt i Asker skogene, de som har 
meldt sin interesse må det trekkes lodd om hvem så får plass. 
Trekning utføres samtidig som Rådyrtrekningen. 
 
 

 

2 Info fra Jaktutvalget  
 På hagle banen starter skytingen 5.5 til 5.9 det må ryddes på banen og 

utkasteren må ha service. 
 
Taket på utkaster må utbedres, vi har materialer til dette så det blir utført. 
 
Nettet på hagebanen må fikses så folk får betalt via dette. 
 
Jakt: vi har 9 rådyrløyver og det skal snakkes med grunneiere om mere jakt. 
Det er «fri» jakt på Vernet på rådyr for alle medlemmer som har løst 
småviltkort. Man må følge med på hvor mange løyver som er igjen. 
 
Leder i jaktutvalget skal gå igjennom alle kontrakter som vi har med 
grunneiere. 
 
Søknadsskjema for rådyrjakt må legges ut på NJFF så folk kan hente skjema 
der. Søknadsfrist er i innen juni. Trekning 23.6. det må informeres så my som 
mulig om dette. 
 
Opplæringsjakt er ikke planlagt enda, vi må få dato fra Statskog om når vi kan 
jakte. 
 
Det må skrives på søknadskjema at man gir tillatelse til å offentliggjøre navn 
på det som har fått løyve. 
 
Utvalgsleder poste dugnader direkte på Face, Martin legger ut på NJFF. 
 
 
 
 

 

3 Info fra Fiskekutvalget.  
  

Det må prøvefiskes og det er fylt på kalk på automatene. 
 
Det settes ut fisk i år igjen 1500 stk 
 
Fiskeutvalget utfører prøvefiske som de finner det hensiktsmessig. 
 
Det må settes opp et skilt på handicap plassen. 
Vi må ha en befaring så vi veit hvor bålplassen skal være. 
 
Utvalgsleder poste dugnader direkte på Face Martin legger ut på NJFF. 
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4 Info fra Skytebaneutvalget  
  

Storviltskytingen starte 29.4. Det er planlagt å bygge takk over skivene på 
grava. 
 
Veien inn til skytebane er dårlig og blir fikset når Statskog er ferdig med å 
høge. 
 
Det planlegges å legge ut grus foran Standplass så det ikke blir dratt inn så 
mye jord på standplass. 
 
Det skal ikke være folk på standplass som ikke skyter under 
storviltskyteprøven. 
Folk som vil være sosiale må være det på pauserommet놴놲놵놶놷놳 
 
Utvalgsleder poste dugnader direkte på Face Martin legger ut på NJFF. 
 
 
 
 

Janne. 

5 Info fra Hytteutvalget  
 Det er planlagt dugnad fra 1 mai og 4 dager fremover, det er lagt ut på 

Facebook siden om denne dugnaden. Det vil primært blir ved som skal høges 
på denne dugnaden. 
 
Utvalgsleder poste dugnader direkte på Face, Martin legger ut på NJFF. 
 
 
 
 
 

 

6 Info fra kvinneutvalget  
 Ingen planlagt aktivitet enda, men det planlegges både rifle og hagleskyting. 

Det er et ønske om et kurs/opplæring i innskyting av rifle/kikkert, dette vil bli 
planlagt i løpet av året. 
 
Utvalgsleder poste dugnader direkte på Face Martin legger ut på NJFF. 
 
 

 

   
   
7 Kontakte Grunneiere om jakt og Fiske.  
 Vi må kontakte Siw og Else Marie, er det andre som vi kan kontakte, Sætre 

bruk kanskje? 
 
 
 
 

 

8 Konstituering av nytt styre   
 Per Ivar ønsket velkommen til Marit som er hvor nye kasserer, og Svein som 

ny leder av jaktutvalget. 
 
Vi gleder oss til å få nye krefter inn i foreningen, og ønsker dem 
velkomne i foreningen. 놴놲놵놶놷놳 
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